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OBČINA CERKNO 

OBČINSKI SVET 

 

 www.cerkno.si, e: obcina@cerkno.si 

 Bevkova ulica 9, 5282 Cerkno 

 t: 05 373 46 40, f: 05 373 46 49 

 

Z A P I S N I K 
 

30. redne seje Občinskega sveta Občine Cerkno, 

ki je bila v ponedeljek, 29.11.2021 ob 18. uri, preko video konference v aplikaciji Zoom Meetings. 
 

 

 

PRISOTNI ČLANI OBČINSKEGA SVETA: ga.Urška Lahajnar Ubajiogu, g.Aleš Zajc, g.Rok 

Obid, ga.Adrijana Mavri, g.Domen Uršič, g.Andraž Drešček, g.Silvo Jeram, g.Marko Čadež, g.Jurij 

Kavčič, ga. Jerca Prezelj, ga.Jožica Rihtaršič, g.Stanko Močnik, ga.Mojca Mavri in ga.Antonija 

Dakskobler 

ODSOTNI: g.Nikolaj Ozebek, ga.Branka Florjančič 

PREDSTAVNIKI OBČINSKE UPRAVE IN POROČEVALCI: strokovne službe občine: g. Oton 

Lahajnar, ga. Jožica Lapajne, ga. Vanja Mavri Zajc, ga. Valerija Močnik, ga. Mojca Gros, g. Janez 

Peternel, ga. Katjuša Božič in ga. Katja Lapanja  

OSTALI PRISOTNI:  Jožica Lazar _ICRA   

NOVINARJI:  g.Ivan Seljak - Radio Odmev, g. Damijan Bogataj – ABC Merkur, Saša Dragoš – PN, 

ga.Nina Brus -RTVSLO 

 

Za sejo je bil predlagan naslednji  d n e v n i   r e d : 

 
1. Ugotovitev sklepčnosti in določitev dnevnega reda  

2. Sprejem zapisnika in sklepov, sprejetih na 29. redni seji občinskega sveta dne 7. 10. 2021  

3. Strategija Občine Cerkno 2021 - 2030  

4. Proračun Občine Cerkno 2022 – prva obravnava  

5. Imenovanje predstavnika zainteresirane javnosti v Svet Mestne knjižnice in čitalnice Idrija  

6. Sklep občinskega sveta o financiranju dveh stanovanj kot zadružnik v Stanovanjski zadrugi 

Cerkno na zemljišču Stare policije  

7. Imenovanje predstavnikov občine v Svet zavoda Osnovne šole Cerkno  

8. Predlog spremembe cen programov Vrtca Peter Klepec pri OŠ Cerkno  

9. Pobude in vprašanja svetnikov  

 

Ad 1.:  Ugotovitev sklepčnosti in določitev dnevnega reda 

 

Župan Gašper Uršič je pozdravil vse prisotne ter preveril prisotnost članov občinskega sveta. 

Ugotovil je, da je občinski svet sklepčen ter prebral predlog dnevnega reda. 

 

Župan Gašper Uršič je predlagal glasovanje k točki dnevnega reda. 

 

Sprejet je bil SKLEP: 

Občinski svet je potrdil dnevni red občinske seje.  

                                                                                              (13 glasov ZA) 

 

Ob 18.10 uri se je seji priključil Jurij Kavčič.  
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Ad 2.:  Sprejem zapisnika in sklepov, sprejetih na 29. redni seji občinskega sveta dne 7. 10. 2021 

 

Župan Gašper Uršič je vprašal, če so kakšne pripombe v zvezi z zapisnikom zadnje seje OS. 

Oton Lahajnar je podal poročilo o realizaciji sklepov 29. redne seje OS. 

 

Župan Gašper Uršič je predlagal glasovanje k točki dnevnega reda. 

 

Sprejet je bil SKLEP: 

Občinski svet je potrdil zapisnik ter sklepe 29. redne seje občinskega sveta dne 7.10.2021. 

 

                              (14 glasov ZA) 

 

Ad 3.:  Strategija Občine Cerkno 2021 - 2030 

 

Oton Lahajnar je v nadaljevanju dejal, da je pred njimi dokument za naslednje desetletno obdobje 

razvoja občine Cerkno, ki ga je občina potrebovala, da lahko gre v bolj usmerjen razvoj ter da vejo, kaj 

hočejo v tem obdobju doseči. Zunanji izvajalec strategije je bila ICRA in sodelovanje je bilo res 

vzorno. Gre za dokument pri katerem so lahko sodelovali tudi občani. Dokument je usklajen tudi z 

drugimi občinskimi akti kot npr. prostorski načrt, energetski koncept, prometna strategija, strategija za 

mlade in strategija trajnostnega turizma v občini. 

Jožica Lazar je v nadaljevanju predstavila strategijo ter dajala, da je osrednji cilj strategije ta, da se 

izpostavlja ukrepe, ki bodo zagotavljali kakovostno življenje za vse občane občine ter sledi ukrepom 

za ustavitev padanja števila prebivalcev občine ter predvideva ukrepe, ki bi zadržali mlade in 

izobražene. Razložila je tudi metodlogijo dela pri pripravi strategije. 

Urška Lahajnar Ubaijogu je podala poročilo Odbora za javne finance, proračun in investicije, ki je 

predlagano strategijo obravnaval in jo potrdil ter predlaga občinskemu svetu potrditev. 

Domen Uršič je podal poročilo Odbora za družbene in društvene dejavnosti, ki je strategijo 

obravnaval. Odbor ni bil sklepčen in o tem ni glasoval. 

Stanko Močnik je podal poročilo Odbora za infrastrukturo, okolje in prostor, ki je strategijo 

obravnaval in jo potrdil ter predlaga občinskemu svetu potrditev. Je bilo pa v razpravi rečeno, da bo 

dokument potrebno v prihodnosti popraviti, predvsem na področju oskrbe starejših občanov.  

Marko Čadež je podal poročilo Odbora za gospodarstvo in kmetijstvo, ki je strategijo obravnaval in 

potrdil ter predlaga občinskemu svetu potrditev. Bili so enotnega mnenja, da je občina to strategijo 

potrebovala ter da je to nek dober vzorec za naprej, ki pa se bo na določenih področjih moral 

dopolnjevati.  

Oton Lahajnar je v nadaljevanju povedal, da je bilo na seji Odbora za infrastrukturo dogovorjeno, da 

se pripravi v določenem delu strategije popravek teksta in sicer na 23 strani.  

Jerca Prezelj je razložila predlagane spremembe zapisa v strategiji in sicer kar se tiče samega 

upravljanja vodovodov, saj na vodovode v zasebni lasti ne more vplivati. 

Antonija Dakskobler je dejala, da jo je v strategiji zmotila sanacija mostu Kurnk, saj bi bilo po 

njenem mnenju bolj smiselno uvrstiti prostor za kampe. Nikjer ne vidi tega, da bi sledili temu, da bi 

bila občina prijazna invalidom ter skrbi za starejše. 

Urška Lahajnar Ubaijogu je dejala, da se strinja s tem, da mora biti strategija živ dokument in se 

prilagajati situacijam, ker ne moremo točno vedeti kako bodo stvari tekle v bodoče. Je pa dala pobudo, 

da se razmišlja tudi v smeri podeželja, ki je v sami strategiji malokrat omenjeno ter dodala, da bi bilo 

pametno razmišljati po principu »pametnih vasi« ter bili mogoče v državi prvi na tem področju.  

Stanko Močnik je dodal, da je prav, da se pusti poti odprte. Morali bi upoštevati tudi obnovo starega 

gasilskega doma in prostora za tržnico. 

Župan Gašper Uršič je dejal, da je potrebno strategijo uskladiti z občinsko upravo ter upoštevati 

podane predloge sprememb ter se dokument sprejme s podanimi popravki. 

 

Župan Gašper Uršič je predlagal glasovanje k točki dnevnega reda. 
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Sprejet je bil SKLEP: 

Občinski svet je potrdil Strategijo Občine Cerkno 2021 - 2030. 

 

                              (14 glasov ZA) 

 

Ad 4.:  Proračun Občine Cerkno 2022 – prva obravnava 

 

Oton Lahajnar je v nadaljevanju predstavil predlog proračuna za leto 2022 v prvi obravnavi ter v 

uvodu predstavil prihodkovno stran proračuna.  

Urška Lahajnar Ubaijogu je podala poročilo Odbora za javne finance, proračun in investicije, ki je 

predlog proračuna obravnaval. Člani so imeli kar nekaj konkretnih vprašanj, malce pa jih je ovirala 

tudi časovna stiska. Odbor ga je potrdil ter predlaga občinskemu svetu potrditev. 

Domen Uršič je podal poročilo Odbora za družbene in društvene dejavnosti, ki je proračun 

obravnaval. Odbor ni bil sklepčen in o tem ni glasoval. 

Stanko Močnik je podal poročilo Odbora za infrastrukturo, okolje in prostor, ki je predlog proračuna 

obravnaval. Bilo je kar nekaj pripomb na to, da se sklicuje odbor v tako kratkem času ter glede same 

priprave gradiva. Sicer pa je sam sejo odbora zaradi službenih zadev zapustil pred koncem ter prosi g. 

Čadeža za poročilo. 

Marko Čadež je podal poročilo Odbora za infrastrukturo, okolje in prostor, na katerem je sledila še 

kar burna razprava ter Odbora za gospodarstvo in kmetijstvo, ki je predlog proračuna obravnaval in ga 

potrdil ter predlaga občinskemu svetu potrditev. Predlagal je, da se odbori sklicujejo prej, da lahko v 

miru pregledajo gradivo ter pohvalil zapisnikarico, ki je je edina pripravila zapisnik do seje – od 

ostalih odborov zapisnikov še ni. 

Župan Gašper Uršič je dejal, da bodo odprte zadeve uskladili do drugega branja proračuna. S strani 

svetniške skupine SDS so že prejeli pisne predloge, ostale pa poziva, da jih še podajo. 

Jurij Kavčič je dejal, da pozdravlja predlog za odkup Balantačeve hiše, s tem bi se lahko center 

Cerknega krepko spremenil in preoblikoval ter dobil drugačno podobo, čeprav lahko tudi pri tem 

naletijo na kar velike težave. Takih hiš bo v Cerknem še kar nekaj in bo za te odkupe potrebno 

zagotoviti sredstva. Zanimala ga je situacija glede zdravstvene postaje. 

Mojca Gros je pojasnila, da so spremembe OPN-ja 05 v pridobivanju mnenj, tako da trenutno čakajo 

kakšna bodo mnenja nosilcev urejanja prostora. S projektom so počakali, kot je bilo dogovorjeno, 

zaradi tega, da vidijo, če bodo uspeli pridobiti vsa pozitivna mnenja. Po prejemu le teh, pa bi s 

projektom lahko nadaljevali, zato so to prestavili v naslednje leto.   

Jurij Kavčič je vprašal glede starega gasilskega doma, kjer se stvari kaj vlečejo. 

Mojca Gros je pojasnila, da je v projektu v pritličju predviden LTO z večnamenskim prostorom, ki bi 

se prilagajal potrebam. Prestavljena bo kolesarnica, zato, da bo to vse na istem mestu. V prvem 

nadstropju je predvidena večnamenska dvorana, v mansardi pa pisarniški prostori. Stvar se je zavlekla 

zaradi statike ter iz DRSV- ja so prejeli pogoje, da je potrebno izdelati študijo, za katero so potem 

uspeli doseči, da študije ne bodo zahtevali in se gre s projektom naprej.  

Jurij Kavčič je dejal, da so drastično poskočile cene šolskih prevozov, ki naj bi bila posledica 

razpisov. Opozoril je še na most, ki bi bil potreben obnove in sicer Šebreljski  most, ki ga načenja voda 

- povezuje pa občino Tolmin in Cerkno ter bo potreben skupen dogovor.  

Urška Lahajnar Ubaijogu je vprašala glede avtobusne postaje, kjer se je znesek iz 80.000 € povišal 

na preko 200.000 € in jo zanima, kaj vse je v ta strošek vključeno in kako se to povezuje na pločnik na 

Gorenjski cesti ter v kaki fazi je dokumentacija za ta projekt. 

Janez Peternel je dejal, da se projektna dokumentacija za avtobusno postajališče izdeluje in gre za 

oceno za stvari, ki so jih lahko do sedaj podali. Gre za to, da se bo na tem delu izgradil tudi del 

kolesarske steze. Trenutno ni upoštevano krožno križišče, ampak bo navaden  uvoz. V primeru 

izgradnje krožnega križišča bi šlo za kar konkreten zalogaj – ocena je bila cca. 0,5 mio €. Predvideva 

se še parkirna mesta. 

Urška Lahajnar Ubaijogu je vprašala, komu bodo parkirna mesta namenjena.  

Janez Peternel je dejal, da trenutno ni določeno, da bi šlo za kak poseben namen.  

Urška Lahajnar Ubaijogu je vprašala ali je strošek izdelave uvoza iz glavne ceste strošek občine.  
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Janez Peternel je dejal, da kar je na sami cesti bo krila država, priključek pa spada pod avtobusno 

postajališče in ga bo krila občina.  

Urška Lahajnar Ubaijogu je vprašala v kaki dolžini je mišljena kolesarska pot.  

Janez Peternel je dejal, da je navezava na državno cesto, na drugi strani pa do ceste, ki gre proti 

Hotelu in za celotnim območjem avtobusne postaje.  

Urška Lahajnar Ubaijogu je vprašala glede kataloga urbane opreme, ki so ga plačali letos in jo 

zanima, kako kaže z avtobusnimi postajališči v občini ter postajališči ob državni cesti, predvsem 

območje naselja Straža, Plužnje, Reka ter pod Kladjem.  

Mojca Gros je pojasnila, da kar se kataloga tiče je v zaključni fazi, ko bo izdelan, pa se bo pridobilo 

še ponudbe izdelovalcev in se bo pričelo planirati tudi avtobusna postajališča.  

Janez Peternel je glede avtobusnih postajališč dejal, da je bil že pred leti narejen projekt za izvedbo, 

vendar se je nato zadeva ustavila, ker so bile zahteve s strani direkcije precej velike, med drugim tudi, 

da bi morala biti postajališča izven vozišča, kar pa pomeni velike stroške. Na Kladju pa je bila v 

letošnjem letu izbrana komisija, ki si je zadevo ogledala in gre za podobno problematiko, saj vsak 

poseg pomeni konkreten finančni zalogaj.  

Urška Lahajnar Ubaijogu je dejala, da je tukaj vprašanje same varnosti, ne glede na stroške, je pa res 

tudi vprašanje same frekvence uporabnosti. Nadalje je vprašala še glede spodnjega zaledja 

arheološkega parka Divje babe, kjer se predvideva asfaltacija krajšega odseka javne poti in jo zanima 

ali se bodo po teh razpravah lotili tudi pogovarjati z lastniki zemljišč, da bi se uredila tudi parkirna 

mesta, saj je to potrebno urediti. Vprašala je še v kakšnem stanju je postavitev piščali - slavolok, nad 

mostom na Reki. 

Janez Peternel je glede slavoloka pojasnil, da je zadeva še vedno na Upravni enoti, ker gre za zadevo, 

ki ni prav pogosta. Manjka še soglasje lastnikov.  

Župan Gašper Uršič je pojasnil, da so lastnike na tem območju že kontaktirali, do rešitve pa še niso 

prišli. Gre pa za kmetijsko zemljišče in po uradni poti parkirišč na tem mestu ne smejo postavljati.  

Urška Lahajnar Ubaijogu je dejala, da je potrebno komunicirati z ljudmi in jih spraviti na kup, da vsi 

naenkrat slišijo iste stvari. Dejala, je da če rabijo s strani članov sveta KS pomoč, se bodo pri tem 

potrudili tudi oni.  

Marko Čadež je vprašal glede vzdrževanja lokalnih cest in javnih poti ter prosil pojasnilo kaj vse je 

zajeto v predvidenih 500.000 € in kaj je v planu za vzdrževanje.  

Janez Peternel je dejal, da so se opirali na oceno poškodovanosti asfaltnih površin v občini. Gre za 

dva večja projekta in sicer od Jesenice proti Orehku (zgornji del), drugi večji projekt pa je sanacija 

odseka proti Dolenjim Jaznam. Ostale večje stvari pa so še: v vasi Otalež, sanacija brežine na cesti 

Reka – Orehek, posedki na cesti v Labinje, sanacija ceste proti Ermanovcu, del poti na Reki proti 

mulatjeri ter sanacija plazovitega območja na Bukovem.  

Aleš Zajc je vprašal glede ceste Straža – Sovodenj, ki je v zelo slabem stanju.  

Janez Peternel je dejal, da so bili s projektanti že na delu in so si ogledali stanje ter kritične odseke, 

tako, da se bo v naslednjem letu zadeva projektirala.  

Aleš Zajc je vprašal, kako je z večnamenskim objektom v Otaležu, kjer se dokončanje kar zateguje. V 

lanskem proračunu, so bili nekako zavedeni, saj so računali, da bodo dobili še 30.000 € iz občinskega 

proračuna.  

Župan Gašper Uršič je dejal, da je tam zadeva še kar komplicirana, ker očitno ni vse tako kot bi 

moralo biti in ne ve, če je razprava v tem momentu primerna za občinski svet. S sredstvi občina ni 

zavedla nikogar in v proračunu je bilo vse jasno, koliko sredstev bo namenjeno. Tam se zatika tudi z 

izborom izvajalca itd. Sicer pa imajo nadzornega zelo blizu in predlaga, da se lahko tudi njega vpraša 

kako je s tem. Kdaj se bo zadeva zaključila je vprašanje. Če bo občina še prispevala sredstva, pa je za 

to pristojen občinski svet.  

Aleš Zajc je dejal, da so se očitno narobe razumeli med sabo in je prišlo do napačne razlage.  

Župan Gašper Uršič je dejal, da predlaga, da se dobijo enkrat ob priliki ter se o tem pogovorijo.  

Jožica Rihtaršič je vprašala glede državne ceste Želin – Kladje.  

Župan Gašper Uršič je dejal, da je obljubljeno, da bo v letu 2022 izvedena asfaltacija iz Kladja 

navzdol, skupaj z nekaterimi razširitvami.  

Jurij Kavčič je vprašal glede ceste na Bukovem - ni dobro razumel za kateri odsek točno gre.  
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Janez Peternel je pojasnil, da gre za nižji del odseka. Predvideni odsek na ovinku pa še ni lastniško 

urejen.  

Mojca Mavri je vprašala glede nakupa Balantačeve hiše, kjer je zagotovljenih 170.000 € ter vprašala 

če so ta sredstva samo za stavbo, ali so tudi za rušenje. 

Župan Gašper Uršič je dejal, da je vključeno tudi za rušenje ter za pripadajočo parcelo zraven.  

Mojca Gros je v nadaljevanju razložila kalkulacijo nakupa Balantačeve hiše ter dejala, da bi 

odstranitev objekta prišla cca 45.000 € ter nato še tlakovanje površine, seveda v primeru, če ne bo 

prišlo še do kakšni težav, saj se stavba drži s sosednjo in bo potrebno paziti.  

Mojca Mavri je dejala, da je osnovna šola s strani občine, kot ustanoviteljice, deležna zmanjšanja 

sredstev, kar se pozna že v tem šolskem letu. Zanimalo jo je, kako je s tem, saj 4. in 5. razredi ostajajo 

brez plavalnega tečaja in če je to dokončno.  

Župan Gašper Uršič je dejal, da je bila narejena kalkulacija in zadošča. Prav tako je bil pripravljen 

odgovor z obrazložitvijo, saj prihaja do precej netočnih interpretacij kar so iz občinske uprave povedali 

vodstvu šole.  

Mojca Mavri je dejala, da plavalni tečaji se odvijajo tudi letos, vendar samo za 1., 2. in 3. razrede. 

Nadalje je vprašala kakšno je trenutno stanje glede nakupa zemljišča za osnovno šolo, kjer so v 

proračunu predvidena sredstva.  

Oton Lahajnar je dejal, da so s predstavnikom lastnika imeli pogovor, vendar pa se dokončno še niso 

dogovorili za ceno.  

Župan Gašper Uršič je pojasnil še glede doprsnega kipa Franceta Bevka, ki je v modeliranju ter 

naročen dalje pri livarju. 

Marko Čadež je vprašal glede avtobusne postaje, kjer so se na odborih večkrat pogovarjali, da ko bo 

zadeva sprojektirana, se bo predstavila vsaj na odboru ter vprašal, kdaj bo to.  

Janez Peternel je dejal, da bodo do konca januarja pridobili določene papirje in bi takrat lahko zadevo 

tudi predstavili.  

Stanko Močnik je vprašal glede Balantačeve hiše in sicer ima sam okrog tega kar nekaj pomislekov, 

predvsem pa ga skrbi končna cena na kvadratni meter, ki bi prišla cca 700 €/m2 ter se potem vprašaš o 

smotrnosti nakupa. Vsem je znano kakšna je bila razprava pri nakupu Franje, pri tem pa se gre v kar 

velike stroške in bi rad videl konkretne kalkulacije. 

Mojca Gros je pojasnila, da bo tlakovanje izvedeno v sklopu ureditve celotnega trga, kar je potrebno 

izvesti v vsakem primeru. Kar se tiče cena na kvadratni meter pa ni 700 €, ampak 350 €. 

Župan Gašper Uršič je dejal, da predlaga, da naredijo še kalkulacijo oz. primerjavo, če adaptirajo 

stavbo. 

Urška Lahajnar Ubaijogu je dejala, da glede na vse kritike, ki jih je bil deležen nakup objekta Franje, 

predlaga, da se res naredi kalkulacija. Investicija v objekt Franje, bo v prihodnje občini lahko prinesla 

še kak evro, tukaj pa gre za javno površino v dobro celotnega Cerknega. Vpraša se, če bodo v 

prihodnje imeli kak strateški načrt, kako bi iz tega vložka nekaj pridobili tudi nazaj.  

Župan Gašper Uršič je dejal, da gre za razumljive pomisleke, vendar pa je bilo iz ankete zaznati, da 

neke površine za mlade družine in upokojence ni in brez neke delne zapore tega prostora tudi ne bo.  

Urška Lahajnar Ubaijogu je dejala, da se strinja tudi s stališčem župana, vendar pa je prav, da se 

zadevo res obravnava celostno ter vključi čimveč mnenj in pogledov na to stvar. 

Antonija Dakskobler je dejala, da bi bilo smiselno pripraviti zadeve v smislu, kako naj bi to izgledalo 

ter bi se to predstavilo širši javnosti. V proračunu imajo predvidena sredstva za pokrivanje operativnih 

stroškov transporta ter vprašala za kaj gre.  

Župan Gašper Uršič je pojasnil, da gre za razpis in ni donacija.  

Jurij Kavčič je pojasnil, da gre za kritje stroškov za prevoze mleka.  

Antonija Dakskobler je vprašala glede postavke Krepitev skupnosti in jo moti študentsko delo v 

višini 10.921 €. 

Župan Gašper Uršič je dejal, da gre za mehke vsebine in je najlažje črpati sredstva preko dela. 

Domen Uršič je pojasnil, da gre za projekt znotraj LAS-a, kjer je bil dogovor med vsemi tremi 

občinami, da se bo v stroške dalo večina mehke vsebine in ta projekt je bil začrtan že pred samim 

začetkom. Kar se tiče študentskega dela je bilo že vnaprej predvideno v tej količini.  
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Urška Lahajnar Ubaijogu je dejala, da LTO načrtuje še eno novo zaposlitev ter vprašala, kako je to 

usklajeno z načrtom dela ustanove ter kakšni so pričakovani obsegi rezultatov. 

Oton Lahajnar je razložil, da sta na LTO-ju dva stalno zaposlena ter dva na projektih, po novem pa 

naj bi bili trije redno zaposleni ter ostali na projektih. Pričakujejo se pozitivni učinki in je zato direktor 

LTO-ja tudi sam tako predlagal.  

Urška Lahajnar Ubaijogu je predlagala, da se natančna obrazložitev direktorja pripravi do 

naslednjega branja.  

Stanko Močnik je dal pobudo, da se dobi novo lokacijo za balinarje oz. najdejo neko rešitev. Okrog 

Balantačeve hiše je dejal, da ga je zbodlo predvsem to, da če bodo šli v prevelike investicije, ne ve, če 

bodo lahko vse zmogli.  

Andraž Drešček je glede Balantačeve hiše dejal, če lahko do drugega branja pripravijo kalkulacijo. 

Sicer pa je njegovo mnenje, da morajo oni kot občinski svet sprejeti odločitev, saj so bili postavljeni na 

neko pozicijo in morajo za to nositi odgovornost in je njegova želja ta, da se stvari nekam premaknejo. 

Po njegovem ne morejo primerjati nakupa Franje in nakupa te hiše, ker nosita različne vsebine in sta 

kupljena za različne namene in ni prav, da se vlečejo vzporednice.  

Stanko Močnik je dejal, da Franja bo prinašala sredstva, glede hiše pa se ve kaj bo.  

Andraž Drešček je vprašal, kdaj bo Franja prinašala sredstva. 

Župan Gašper Uršič je dejal, da bo Franja prinašala sredstva samo, če upravljanje prevzame LTO.  

Jurij Kavčič je dejal, da je treba poskrbeti za urejanje naselja in velikokrat so že omenili vse 

zapuščene stavbe, ki se podirajo. Ne bi rad primerjal objekte, vendar pa so važne tudi funkcije in 

izgled, ki ga naselje mora dajati. Zadevo podpira in misli, da bi jo morali tudi ostali. Potrebno je npr. 

razmišljati tudi kaj se bo naredilo z nekdanjimi prostori NKBM.  

Stanko Močnik je dejal, da temu nihče ne nasprotuje, dejstvo pa je, da je potrebno stvar razčistiti, da 

ne bo zopet ostala neka nedokončana zadeva.  

Silvo Jeram je vprašal ali so projekti za ceste narejeni ter predlagal, da bi ovinek na Bukovem uvrstili 

v naslednji proračun.  

Janez Peternel je dejal, da so projekti in popisi za predvidene sanacije narejeni, razen za odsek v 

Orehku.  

Silvo Jeram je vprašal še glede projekta iz Reke proti Laharnu. 

Janez Peternel je pojasnil, da je glede odkupa urejeno  in sicer je s Slovenskimi državnimi gozdovi 

podpisana pogodba, je pa težava še z enim lastnikom, ker je bil v preteklosti sklenjen nek dogovor in 

to se sedaj pri izdelanem projektu ni upoštevalo.  

Župan Gašper Uršič je dejal, da pričakuje do drugega branja še pisne predloge svetniških skupin. 

 

Župan Gašper Uršič je predlagal glasovanje k točki dnevnega reda. 

 

Sprejet je bil SKLEP: 

Občinski svet Občine Cerkno je potrdil Odlok o proračunu Občine Cerkno 2022 v prvi 

obravnavi. 

          (12 glasov ZA, 1 proti) 

 

Ad 5.:  Imenovanje predstavnika zainteresirane javnosti v Svet Mestne knjižnice in čitalnice 

Idrija 

 

Antonija Dakskobler je razložila, da je Komisija za mandatna vprašanja in imenovanja obravnavala 

točko ter občinskemu sveta daje predlog, da se v svet zainteresirane javnosti imenuje Andreja Lapanja 

Naglič, Sedejev trg 3, Cerkno, za obdobje naslednjih štirih let. 

 

Župan Gašper Uršič je predlagal glasovanje k točki dnevnega reda. 

 

Sprejet je bil SKLEP: 
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Občinski svet je potrdil, da se kot predstavnico zainteresirane javnosti v Svet Mestne knjižnice 

in čitalnice Idrija imenuje Andreja Lapanja Naglič, Sedejev trg 3, Cerkno, za obdobje naslednjih 

štirih let. 

         (14 glasov ZA) 

 

Ad 6.:  Sklep občinskega sveta o financiranju dveh stanovanj kot zadružnik v Stanovanjski 

zadrugi Cerkno na zemljišču Stare policije 

 

Oton Lahajnar je razložil točko dnevnega reda in sicer, da bi občina financirala dve stanovanji in ne 

samo eno, kot je bilo potrjeno.  

Urška Lahajnar Ubaijogu je podala poročilo Odbora za javne finance, proračun in investicije, ki je 

predlog obravnaval  in člani so ga potrdili ter predlaga občinskemu svetu potrditev. 

Marko Čadež je podal poročilo Odbora za infrastukturo, okolje in prostor, ki je predlog obravnaval  in 

člani so ga potrdili ter predlaga občinskemu svetu potrditev. 

Stanko Močnik je dejal, da zadevo podpira ter je potrebno pomagati ranljivim skupinam. Vprašal je 

še, kdaj bodo imeli predstavitev glede stanovanjske zadruge.  

Oton Lahajnar je razložil, da ne bi bilo slabo, da bi na naslednjih odborih zadevo predstavili, sicer pa 

so jo najprej morali ustanoviti, nato pa lahko poročajo o aktivnostih, ki se bodo dogajale. Gre za organ, 

ki ima svojo skupščino in svoj upravni odbor in trenutno kaže, da grejo v pravi smeri.  

Domen Uršič je dejal, da je v fondu za ranljive skupine trenutno na voljo samo eno stanovanje, bo pa 

potrebno razmišljati o večjem fondu teh stanovanj.  

Silvo Jeram je vprašal, če gre v bistvu za nakup enega stanovanja, drugega pa bo občina zamenjala. 

Oton Lahajnar je dejal, da drži. 

Stanko Močnik je dejal, da je zadeva pohvalna, zanima pa ga segment zemljišča in lastništva.  

Oton Lahajnar je razložil, da bo lastnik zemljišča zadruga ter bo tudi zaprošala za gradbeno 

dovoljenje, kar pomeni, da bo moralo priti do prodaje zemljišča občine zadrugi. 

Župan Gašper Uršič je dejal, da gre samo za predloge, je pa potrebno še vse predebatirati znotraj 

svetniških skupin. 

Urška Lahajnar Ubaijogu je dejala, da jo zanima kakšna je starostna skupina oseb v zadrugi.  

Oton Lahajnar je razložil, da gre za mlajše osebe, pod 40 let.  

Urška Lahajnar Ubaijogu je vprašala kaj v primeru, da stanovanjske enote ne bi bile prevzete.  

Oton Lahajnar je dejal, da je tudi kaka starejša oseba že izrazila interes. Še vedno pa je opcija, da tudi 

občina poveča fond stanovanj. 

Urška Lahajnar Ubaijogu je dejala, da drži pesti, da se bodo stanovanja v vsakem primeru zapolnila. 

Župan Gašper Uršič je dejal, da so prvi izmed štirih občin v Sloveniji, ki jim je uspelo odpreti 

stanovanjsko zadrugo. 

 

Župan Gašper Uršič je predlagal glasovanje k točki dnevnega reda. 

 

Sprejet je bil SKLEP: 

Občinski svet je potrdil Sklep občinskega sveta o financiranju dveh stanovanj kot zadružnik v 

Stanovanjski zadrugi Cerkno na zemljišču Stare policije.  

                            (14 glasov ZA) 

 

Ad 7:  Imenovanje predstavnikov občine v Svet zavoda Osnovne šole Cerkno 

 

Antonija Dakskobler je razložila, da je Komisija za mandatna vprašanja in imenovanja obravnavala 

točko ter občinskemu sveta daje predlog, da se kot predstavnike občine v Svet zavoda OŠ Cerkno 

imenujejo Vanja Božič, Cesta OF 11, Cerkno,  Matjaž Podobnik, Platiševa ulica 52, Cerkno in Iztok 

Kacin, Gorenjska cesta 27, Cerkno. 

 

Župan Gašper Uršič je predlagal glasovanje k točki dnevnega reda. 
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Sprejet je bil SKLEP: 

Občinski svet je potrdil, da se kot predstavnike občine v Svet zavoda OŠ Cerkno imenujejo: 

Vanja Božič, Cesta OF 11, Cerkno,  Matjaž Podobnik, Platiševa ulica 52, Cerkno in Iztok Kacin, 

Gorenjska cesta 27, Cerkno. 

                            (14 glasov ZA) 

 

Ad 8:  Predlog spremembe cen programov Vrtca Peter Klepec pri OŠ Cerkno 

 

Jožica Lapajne je v nadaljevanju razložila točko dnevnega reda in sicer je vodstvo OŠ poslalo 

spremembo cen za vrtec Cerkno. V predlogu je navedeno, da bi se dnevni program za prvo starostno 

obdobje iz 515,29 € za ekonomsko ceno povišal na 530,25 €, kar predstavlja 2,9 %. Poldnevni 

program pa iz 391,87 € na 405,47 €, kar je 3,47 %. Dnevni program za drugo starostno obdobje iz 

369,35 € na 384,17 €, kar je 4,01 % povišanje. Poldnevni program za drugo starostno obdobje iz 

294,58 € na 308,09 €, kar predstavlja 4,59 % povišanje. Povišala bi se tudi cena prehrane. Glede na 

nove cene bi občina na mesečni ravni doplačala več za 2.800 €, cene pa bi pričele veljati s 1.1.2022. 

Domen Uršič je dejal, da je Odbor za družbene in društvene dejavnosti točko obravnaval, zaradi 

nesklepčnosti, pa niso glasovali.  

Antonija Dakskobler je dejala, če je prišlo do napake, ker piše, da vsako leto ob koncu vpisa novih 

otrok v vrtec pripravijo sistemizacijo delavnih mest in jo predložijo v potrditev županu. Vprašala je 

glede pomočnika vzgojiteljic, kjer je normativ 11,91, zasedba pa je 13 ter če to drži. 

Jožica Lapajne je dejala, da drži. 

Antonija Dakskobler je glede stroškov cen vprašala, če so za hrano navedene prave cene. 

Jožica Lapajne je razložila, da kar se tiče drugih stroškov delavcev gre za povprečje, upoštevani sta 

prehrana in prevozi. Kar se tiče prehrane pa je preračunano na mesečno raven.  

Antonija Dakskobler je dejala, da je bilo v preteklosti rečeno, da največji strošek predstavljajo 

zaposleni in ker je bilo v preteklosti veliko starejših, ki bodo šli v pokoj, bo potem ta strošek bistveno 

manjši.  

Jožica Lapajne je razložila, da so se povišale plače, ki so bile v prejšnjem izračunu 62.469 €, sedaj pa 

so 65.190 €, kar se pa materialnih stroškov tiče, pa so bili prej 5.384 €, sedaj so pa 7.045 € in tukaj je 

glavni razlog povišanja cene. Sicer pa je cena izračunana po metodologiji, ni pa kakih bistvenih 

odstopanj od Idrije, Tolmina in Žiri.  

Urška Lahajnar Ubaijogu je dejala, da so bili na odboru vsi istega stališča, da se da največ narediti 

na področju stroškov (npr. neusklajenost normativov z zasedenimi mesti), vendar tudi za to odločitvijo 

je nek konkreten argument. Je pa tema o kateri se še da razpravljati. Strinja se z ga. Dakskobler, da ne 

glede na številne upokojitve, so stroški dela še vedno visoki.  

Jožica Lapajne je dejala, da občinski svet vsako leto potrdi zasedenost in sistemizacijo, tako da je 

občinski svet potrdil pomočnico vzgojiteljice, kar tudi pomeni dodaten strošek. 

Domen Uršič je dejal, da se res vsako leto potrjuje sistemizacija in že leto in pol je potrjena 

vzgojiteljica več, kot je potrjen standard, razlog pa je, ker se vzgoja izvaja na treh različnih lokacijah. 

V letošnji sistemizaciji pa je bil predviden še dodatni kader t. j. računalničar, ki pa ga občinski svet ni 

upošteval, saj je bil predlagan samo kot možnost.   

 

Župan Gašper Uršič je predlagal glasovanje k točki dnevnega reda. 

 

Sprejet je bil SKLEP: 

Občinski svet Občine Cerkno je potrdil Predlog spremembe cen programov Vrtca Peter Klepec 

pri OŠ Cerkno. 

                                (13 glasov ZA) 
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Ad 9.: Pobude in vprašanja občinskih svetnikov 

 

Urška Lahajnar Ubaijogu je vprašala, če so se pridobile kakšne dodatne informacije iz DRSI-ja 

glede predlaganih ureditev parkirnih mest ne Želinu. 

Janez Peternel je dejal, da povratne informacije glede parkirnih mest še ni, so si pa zadevo ogledali s 

predstavniki direkcije in obljubili, da bodo zadevo preverili. 

Urška Lahajnar Ubaijogu je dejala, da kolikor je bila seznanjena se celoten projekt sanacije tega 

območja prilagaja novim dejstvom, ki so se pokazala pri odprtju gradbišča ter res sugerira, da se ne bo 

postavila kar ograja. 

Jurij Kavčič je vprašal glede stavbe na Želinu, če je že prodana. 

Oton Lahajnar je razložil, da je bila razpisana prva javna dražba, ki je bila objavljena v Uradnem 

listu in na spletni strani občine. Glede na sklicno ceno, ni bilo pričakovati preveč interesentov. Obstaja 

možnost sklica druge javne dražbe, pri kateri se lahko izhodiščna cena zniža do največ 30 %.  

Jurij Kavčič je dejal, da so že na odboru obravnavali točko škode pa divjadi v občini. Sam je tudi član 

delovne skupine in mora reči, da skupina ni bila zadovoljna z obiskom iz ministrstva, saj kakega 

velikega napredka ni bilo. Skupina je izbrala že preko 40 podpisov, saj je škode po divjadih vedno več 

in štejejo že kar več 10 hektarov. Prav se mu zdi, da k tej zadevi, z ustreznim pristopom prispeva tudi 

občina Cerkno. V naslednjih dneh bodo prinesli tudi spisek podpisnikov, z željo nekega dogovora z 

županom, da se ta zadeva prenese tudi naprej.  

Antonija Dakskobler je v imenu društva upokojencev dejala, da bi se občina čimprej pričela 

angažirati za izgradnjo doma upokojencev za starejše občane. Vprašala je, če je bila pobrana vsa 

turistična taksa. Pogreša tudi poročilo medobčinskega inšpektorja. Podala je še pobudo občanov, kjer 

so postavljeni zabojniki za sol, če bo občina to sol na teh mestih tudi zagotovila. Glede novoletne 

okrasitve pri domu upokojencev je dejala, da so bile lani lučke priklopljene na dom in je šlo na njihove 

stroške in glede na to da društvo nima denarja in tudi nekaj denarja, ki so ga letos od občine dobili, so 

morali celo vrniti, je vprašala, če bodo pripravljeni te stroške elektrike pokriti. 

Župan Gašper Uršič je dejal, da je društvo moralo vrniti denar, ker glede na podpisano pogodbo 

programa ni izvedlo in kot tako do njega ni upravičeno. Kar se tiče soli se bo zadeva posredovala 

naprej. Glede oskrbe občanov, aktivnosti v tej smeri tečejo, ni pa primerne namenske parcele za to. 

Domen Uršič je dejal, da je v obravnavi zakon o dolgotrajni oskrbi in sredstva za to bodo namenjena 

za projekte, ki bodo že v fazi pridobitve gradbenega dovoljenja. Glede na kadrovsko situacijo pa bodo 

zahtevali tudi kadrovski načrt s strani občin, da bodo zagotovili in izvedli programe.  

Župan Gašper Uršič je dejal, da se odpira se še ena možnost in sicer oskrba kot dopolnilna dejavnost 

na kmetiji. 

Antonija Dakskobler je dejala, da ima društvo upokojencev v lasti veliko hišo z vrtom. Trend 

starostnikov se v Cerknem viša in zato je s temi aktivnostmi tudi potrebno čimprej pričeti.  

Marko Čadež je vprašal glede širokopasovnega omrežja ter dal pobudo, da se po krajevnih skupnostih 

preveri, če so res zajeti vsi, ki bi želeli imeti optiko.  

Župan Gašper Uršič je dejal, da je podjetje, ki je bilo izbrano tudi to izpostavilo in so pripravljeni 

pomagati in stvari ažurirati. Se pa strinja, da bo najhitreje, če se to aktivira po posameznik krajevnih 

skupnostih.  

 

Župan Gašper Uršič se je na koncu zahvalil za sodelovanje in sejo zaključil ob 21.10 uri. 

 

 

            Zapisala:                                                                                                    Župan: 

          Katja Lapanja                                                                                          Gašper Uršič 


